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Verslag Familieraad 23 september 2024  

  

Aanwezig:   Kurt, Daniël, Francine, André, Miet, Paul, Christiane en Nicole 

Verontschuldigd:  Hilde, Griet, Myriam, Marianne, Claude, José en Daniëlla  

 

Vergadering leden onderling: 14u15 tot 15u15 
 

1. Verwelkoming door Daniël  

 

2. Tekstje: 

 

Nicole bracht ons het mooie gedicht ‘Dag Herfst’. 

 

3. Vorig verslag:   

  

Goedgekeurd.   

  

4. Correspondentie: 

  

Met spijt vernemen we het overlijden van de volgende bewoners: 

 

 Jarno Goegebeur (Azuur) 

Luk Dekimpe (Azuur) 

André Coopman (Violet) 

 

5. Kasverslag:  

  

De saldi van de rekeningen, evenals een overzicht van de ontvangsten en uitgaven, werden door 

Kurt medegedeeld aan de leden. 
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6. Jaarvergadering: 

 

De jaarvergadering vangt op vrijdag 27 september aan om 14u30.  

Na een welkomstwoordje, door Daniël, zal er een korte uiteenzetting gegeven worden over de 

digitalisering in de zorg binnen OC Cirkant. 

 

Nadien volgt er door sprekers verbonden aan het VAPH een toelichting over de digitale 

toepassingen via hun website (mijn VAPH,…). Naderhand kan men vragen over persoonlijke 

dossiers stellen en uitleg krijgen over al uw vragen bij de aanwezige personeelsleden van het 

VAPH.  

 

7. Oliebollenbak: 

 

De jaarlijkse oliebollenbak van de Familieraad gaat door op woensdag 16 oktober. 

 

Om 12u30 beginnen Kurt, Daniël en zijn echtgenote in de keuken met het maken van het beslag. 

Om 14u00 beginnen we met het bakken in het restaurant. Daarbij zullen ook Nicole, Miet, André, 

Francine en haar zus helpen. 

 

Willen de leden die niet aanwezig waren op de vergadering zo snel mogelijk aan Daniël 

laten weten of ze ook kunnen meehelpen bij het bakken en verdelen van de oliebollen? 

 

Indien nodig zal de Familieraad Conny, van de dagbesteding, helpen bij de verdeling van de 

oliebollen naar de leefgroepen toe. 

 

8. Koekjesactie: 

 

De prijs van een 4-pack bedraagt terug 9 euro.  

 

De bestellingen en betalingen van de koekjes zullen, net zoals de vorige keer, terug bijgehouden 

worden door de voorziening. Zij zullen hiervoor een brief versturen aan de bewindvoerders 

waarin o.a. ook het project dat we willen ondersteunen met de verkoop zal toegelicht worden. 

 

Het ondersteunde project dit jaar: 

 

De inrichting van een moestuin (serre, plantbakken, …).  

 

Kan Hilde nog eens contact opnemen met Eric Devos i.v.m. de praktische regeling van zijn 

bestelling? 

 

9. Bezoek aan Jules Destrooper: 

 

Het bezoek, met gids, gaat door op woensdag 2 oktober om 14u30. We spreken af voor het 

bezoekerscentrum in de Gravestraat 5 te LO (marktplein) om 14u00. 

De gids wordt betaald door de Familieraad en het toegangsgeld door de deelnemers.  
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10. Toelichting collectief overleg: 

 

De belangrijkste items die besproken zullen worden zijn: 

 

• Accenten beleidsplan 2024-2025 

• Indicatoren realisatie beleidsplan 

• Voortgang werkgroep “gegevensverzameling kwaliteit van leven” 

• Evolutie bouw/villa 52/Oase 

• Aanpassingen IDO 

• Taakverdeling orthoagogische dienst en sociale dienst 

 

11. Nieuws uit Fovig: 

 

De ledendag van FOVIG gaat op 12 oktober door in Unie-K (St-Michiels Brugge) met als thema 

‘zorg in verbondenheid’. 

 

Er wordt nog steeds uitgekeken naar een nieuwe voorzitter voor Fovig. 

 

Er zijn nieuwe webinars van ‘Gezin en Handicap’ terug te vinden op hun website  

https://gezin-en-handicap.webinargeek.com 

 

12. Signalen en vragen van ouders voor de voorziening: 

 

• Indien men in het cafetaria een koffie neemt, dient men het geld hiervoor in een potje te 

deponeren. De prijs die men dient te betalen is echter niet aangegeven. 

 

• Kan men telkens er een nieuwe bewoner in Cirkant aankomt dit laten weten aan Nicole van 

de FR? 

 

• De plantjes in de gang naar de kapel toe zijn in een erbarmelijke toestand. Kan hieraan 

verholpen worden? 

 

• Er dient meer aandacht geschonken te worden aan de veiligheid wanneer vrijwilligers gaan 

wandelen met bewoners. Zo draagt men bijvoorbeeld niet altijd fluohesjes. Misschien kan 

men werken met gemachtigde opzichters in de toekomst? 

 

13. Volgende vergaderingen: 

 

• 18 november 2024 

• 10 februari 2025 

• 28 april 2025 

• 16 juni 2025 
 

https://gezin-en-handicap.webinargeek.com/
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Overleg met afvaardiging vanuit Cirkant om 15u15   
  

 

1. Vorig verslag wordt goedgekeurd. 

 

2. Belangrijke acties uit het beleidsplan van dit nieuwe werkjaar: 

 

Zie slides PowerPoint-presentatie in bijlage 

 

Bespreking acties: 

 

• Leefgroep Omber als nieuwe leefgroep voor cliënten met NAH. 

 

Een lid vraagt of het de bedoeling is om op termijn huis 3 helemaal voor te behouden voor 

cliënten met een niet aangeboren hersenletsel.  

Dit is momenteel zeker nog niet aan de orde. 

Het is wel zo dat we binnenkort een bewoner opnemen met NAH in de leefgroep Omber, 

omdat er geen kamer beschikbaar is op leefgroep Maroon. 

 

We zullen zien hoe het verder gaat met de aanmeldingen… maar we willen die leefgroep, 

heel geleidelijk aan, beschikbaar houden voor toekomstige nieuwe aanmeldingen van die 

doelgroep. 

 

• Project dromenvangers 

 

Een lid merkt op dat vrijwilligers op zich al een ‘droom’ zijn voor bewoners/leefgroepen. 

Zij zorgen voor dat extraatje.  

 

3. Jaarvergadering praktische afspraken: 

 

Zie punt 6 voorvergadering. 
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4. Taakverdeling ortho’s en sociale dienst: 

 

• Emma is sinds kort terug uit bevallingsverlof en ze neemt haar taak opnieuw op voor de 

haar vroegere leefgroepen ( Oker, Omber, Koraal en Azuur), voor Horizon en voor de 

flatjes. Emma zal daarnaast ook samen met Catherine werken aan het kwaliteitsbeleid in 

Cirkant en blijft ze ook verantwoordelijk voor het vormingsaanbod. 

 

• Shana blijft als sociale dienst voor leefgroepen Indigo, Kobalt, Violet en Villa 52. Daarnaast 

werkt ze zich nu in om, in het voorjaar van 2025, Geert Vyaene te vervangen als preventie-

adviseur. Geert gaat dan namelijk op pensioen. 

 

• Isabel blijft ook in Cirkant. Ze neemt een leefgroep over van Emma en enkele van Shana: 

Maroon, Jade, Verde, Turkoois en Karmijn.  

 

• Evelien Pieters start volgende week als nieuwe collega ortho. Zij zal Hanne Colpaert 

vervangen, die nog aan de slag blijft tot eind dit jaar. Alle tijd dus om Evelien goed in te 

werken. 

 

• Stephanie en Annelies behouden elk hun vertrouwde leefgroepen. 

 

5. Vakantiewerking – verslag: 

 

Het team van de dagbesteding evalueerde de vakantiewerking. Ze zijn tevreden over wat ze 

konden aanbieden én ook de leefgroepen zijn tevreden. Er is heel veel gebeurd; o.a. wekelijks 

een busuitstap en een fietsnamiddag… Er waren ook enkele, succesvolle, grotere activiteiten: de 

verwendag van de Rotary in Zeebrugge, de Vogelshow, … 

De jobstudenten in de dagbesteding waren goede krachten; het weer viel (zeker de tweede 

maand) mee.  

Ook de aanwezige leden uiten hun tevredenheid over het aanbod deze zomer. En ook de leden 

zijn algemeen positief over de jobstudenten, in de leefgroep en in de dagbesteding. 

We verduidelijken dat er heel wat tijd geïnvesteerd wordt in het selecteren van  jobstudenten 

(o.a. gesprek en kennismaking met leefgroepen) en dat alle jobs ook worden geëvalueerd. Doel 

is om jobstudenten meerdere jaren te kunnen inschakelen op zelfde leefgroep of dienst. 

Jobstudenten die niet goed/voldoende geëvalueerd worden gecontacteerd met de boodschap dat 

ze volgend jaar best uitkijken voor een andere job. 

 

6. Evolutie bouw/ Villa 52/ Oase: 

 

Zie PowerPoint-presentatie slides. 

 

De afbraak is volop bezig… 

 

De opstart van Villa 52 is uitgesteld tot september ’25. De renovatiewerken liepen, jammer 

genoeg, grote vertraging op. 

 

Het project van de Oase krijgt subsidies van de overheid. Dit is een project die aanbesteed 

moeten worden. Deze tuin is een meerwaarde voor iedereen. 
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7. Signalen ouders en familie: 

 

• Kostprijs van koffie in de tearoom: het bordje/melding met de prijs is er niet meer. Dit 

zorgt voor onduidelijkheid.  

Antwoord: Ria meldt dit aan keukenmedewerkers 

 

• De uitgebloeide orchidees, in de gang naar de kapel, ogen niet verzorgd en mooi. 

Antwoord: dit is een project van Horizon om de orchidees opnieuw te laten groeien. Maar 

dit is misschien niet de ideale plaats; ofwel moet dit beter bekend gemaakt worden. 

Stephanie bespreekt met Horizon. 

 

• Nicole vraagt een seintje van de betrokken sociale dienst bij opname van nieuwe 

bewoners.  

Antwoord: dit komt in orde 

 

• Wandeltocht/Opstapclub: een lid merkt op dat er soms meer aandacht kan besteed 

worden aan veiligheid: vb. de fluohesjes… Een lid doet voorstel van ‘gemachtigd opzichter. 

Deze vorming kan gratis gevolgd worden. 

Afspraak: Stephanie en Shana nemen dit mee naar dagbesteding 

 

8. Varia: 

 

We delen het slechte nieuws ivm de bestelde liftbus. Na een jaar wachten is de productie nog 

steeds niet opgestart (tekort aan onderdelen??). Ten vroegste in het voorjaar van ‘25 mogen we 

de bus verwachten. Zeer spijtig. We duimen vooral dat de huidige bus zolang standhoud 

 


